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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over geschorste
artsen die toch doorwerken.
(Ingezonden 28 oktober 2009)

1
Wat is uw reactie op de tv-uitzending
dat acht artsen c.q. hulpverleners
ondanks hun schorsing en doorhaling
in het BIG-register (Beroepen
Individuele Gezondheidszorg) toch
aan het werk zijn?1

2
Vindt u het niet een taak voor de
Inspectie voor de Gezondheidszorg
(IGZ) om in de gaten te houden of de
mensen die op de zogenaamde
zwarte openbare lijst voorkomen
weer zonder BIG-titel aan het werk
zijn als «hulpverlener»? Had niet de
IGZ het werk moeten doen wat nu
RTL 4 heeft gedaan? Zo nee, waarom
niet?

3
Binnen welke termijn wordt het
toezichtsgebied van de Inspectie
verruimd naar alle mensen die met
hun behandelingen pretenderen de
gezondheid van mensen te
bevorderen?

4
Met welke capaciteitsuitbreiding van
de Inspectie gaat de uitbreiding van
dit toezicht gepaard?

5
Bent u bereid – zolang de
BIG-wetgeving niet is gerepareerd –
voor BIG-geregistreerden die
geschorst zijn, maar alsnog onder
een andere naam weer patiënten
behandelen, een meldingsplicht in te
voeren bij de IGZ, zodat de Inspectie
gevaarlijke situaties eerder kan
traceren en desgewenst stappen kan
ondernemen? Zo nee, waarom niet?

1 RTL Nieuws, 24 oktober 2009.
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